

Notice of Service Interruption - RMB Easy Transfer

Dear Clients,

Please be advised that our service of RMB Easy Transfer (RMB Pre-settlement Remittance) will be temporarily interrupted from Sep 28, 2023 0:00 a.m. EST to 9:00 a.m. EST on Oct 08, 2023 due to Holiday Schedule of Mid-Autumn Festival & Chinese National Day.

Should you have any further questions, please contact our Customer Service Hot Line at 1-877-779-5588, or visit any of our branches for details.

Thank you for choosing Industrial and Commercial Bank of China (Canada). The Bank is committed to providing the best quality service to our customers.

加中易汇业务办理时间调整通知

亲爱的客户，您好！

由于中国中秋和国庆假体调休安排，我行加中易汇（人民币预结汇）将于 2023 年 9 月 28 日加拿大东部时间（EST）0:00 a.m.至 2023 年 10 月 8 日加拿大东部时间（EST）9:00 a.m，暂停对外服务。

如您有任何疑问，请联系我行客服热线 1-877-779-5588 或前往我行网点柜面咨询详情。

感谢您选择中国工商银行（加拿大）。我将竭诚为您提供最好品质的金融服务。